
 

         Ootmarsum en haar toekomst             december 2023 

 

Samen de toekomst van Ootmarsum en omstreken een positief zetje in de rug 

willen geven lijkt ons een understatement. Als Stadsberaad als Stichting maar 

ook in samenspraak met Ofo, Biz, Bco, VVV en gemeente zijn we hier intensief 

mee bezig. Jammer genoeg niet altijd direct zichtbaar maar er gebeurd zeker 

iets. Naast bovengenoemde afvaardigingen zijn er uiteraard ook andere 

verenigingen, stichtingen e.d. bezig om hier hun steentje aan bij te dragen.  

 

Vraagtekens! 

- De gemeente heeft haar 10 jarenplan qua woningbouw met ons en de 

inwoners gedeeld maar de exacte invulling geeft niet iedereen een 

voldaan gevoel. Denk aan concentratie van geschikte woningen voor 

senioren en of starters. Als Stadsberaad blijven we hierover zeker in 

gesprek met de gemeente en zullen we het ook op 19 maart 2024 aan de 

orde stellen. 

- Het vaker genoemde watertappunt zal media april 2024 worden 

geplaatst ter hoogte van het “Siepelvrouwtje” en het bord van het 

fietsknooppunt. Uiteraard passend in de omgeving. 

- De bilbliotheek nadert de laatste fase en dan kan iedereen weer gaan 

genieten van van dit mooie gebouw. De praktijk zal uitwijzen dat de 

keuze en investering de juiste is geweest. 

- Hondenuitlaatplek. Veel aandacht is hier al naar uitgegaan en de 

concensus komt er op neer dat er nog te weinig draagvlak is voor een 

omheinde vaste hondenuitlaatplek, Nogmaals wijzen we onze 

hondenbezitters er op dat binnen de stadsgrenzen uw hond aangelijnd 

moet zijn. Dat geldt ook voor het zandpad in het verlengde van de 

Winhofflaan. 

- De gemeente is aan zet als het gaat om het evalueren van de 

verkeerssituatie en het gebruik van de “fietsnietjes”. De toezegging is 

gedaan dat dit binnenkort zal plaatsvinden. 

 

Ootmarsum app en Website. 

Door allerlei omstandigheden waaronder ziekte is het actualiseren van de 

website nog onvoldoende opgepakt. Dit is zeker een aandachtspunt voor 2024 



en extra ondersteuning van een ict specialist is zeker welkom. Wie voelt zich 

geroepen? 

Enkele naburige dorpen werken reeds met een dorps app. Ook wij hebben hier 

een inventariserend gesprek over gevoerd. Het kan een meerwaarde hebben 

maar er zijn nog onduidelijkheden aangaande bekostiging en draagvlak. Mede 

januari 2024 zullen het in ons breed overleg ook aan de orde stellen. Tevens 

hebben wij richting de makers aangegeven in hoeverre het binnen hun 

mogelijkheden ligt om een informatieavond te beleggen. 

 

Landelijke opschoondag zaterdag 23 maart 2024. 

Ootmarsum kent al een aantal enthousiaste inwoners die proberen ons stadje 

voor nu maar ook voor later schoon te houden. Samen met Hans Bolscher 

hebben wij gemeend dit ook op te pakken en meer Ootmarsummers te 

enthousiasmeren hun straat en of buurt schoon te houden. Ook de gemeente 

heeft aangegeven borg te staan voor benodigde materialen als grijpers, 

handschoenen, hesjes en vuilniszakken. Gewoon doen dus en maak er dan 

samen een gezellige en geslaagde dag van. Meer informatie volgt. 

 

Afvaardiging gemeente Dinkelland en buur(t)vrouwen en – mannen. 

Op 19 maart zullen wij als Stadsberaad deze mensen ontvangen en onze 

toekomstvisie met hen delen, bespreekbaar stellen. De uitkomst hiervan zullen 

we uiteraard met jullie als inwoners delen. Hebt u aspecten die u graag aan de 

orde zou willen stellen dan horen we dat graag. Deel jullie mening met ons.  

 

Repaircafé 

Enkele gesprekken verder zijn we nu zover dat we definitieve keuzes kunnen 

gaan maken kijkend naar de invulling maar ook naar “the placet to be”. 

Samen met Johnny Kotterman en Frans Bolscher zetten we een belangrijke stap 

en hopen we in 2024 daadwerkelijk een start te kunnen gaan maken. “repair”  

houdt voor ons meer in dan alleen het woord repareren, Het moet ook een 

ontmoetingsplek worden om zaken samen te kunnen bespreken maar ook 

proberen we hulp te bieden op het gebied van computervaardigheid, invullen 

van formulieren. En brede vraagbaak met altijd een luisterend oor voor 

iedereen. Vele handen maken licht werk dus schroom niet om handen uit de 

mouwen te steken en een bijdrage aan het repaircafé te leveren. 

 

 

 



Onderhoud groen 

Ondanks vele herhaalde verzoeken en de ondersteuning hierbij van onze 

kernwethouder blijft de gemeenteraad bij het besluit dat voor de bekostiging 

van onze groenvoorziening de laagste bekostiging gehandhaafd zal blijven. 

Waar blijft “Het groene stadje” dat zo enig en anders is?  

 

Het Stadsberaad 

info@stadsberaad-ootmarsum.nl 

 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Het Stadsberaad Ootmarsum en omgeving             oktober 2023 

                                                   

We hebben al eerder onze zorg uitgesproken over de toekomst van 

Ootmarsum in de meest brede zin van het woord. De uitspraak “De jeugd heeft 

de toekomst” is zeker van toepassing en heeft grote invloed op velerlei 

voorzieningen en verenigingen.  

 

Samenwerken 

Derhalve blijven we als Stadsberaad ons, onder andere, inzetten voor het 

woonbeleid. Waar is behoefte aan voor alle geledingen van de bevolking van 

Ootmarsum en omgeving. We participeren in de werkgroep die zich bezig 

houdt met de woonzorgvisie, Dinkelland breed.  

De samenwerking met Ofo, Biz, VVV, BCO, afgevaardigden van de gemeente en 

Het Stadsberaad werpt zeker zijn vruchten af. De hierboven geschetste situatie 

over woonbeleid, toenemende vergrijzing maar ook verkeersbeleid in en 

rondom het centrum krijgt een breder draagvlak. 

 

Een aspect dat onze aandacht zeker blijft vragen is de huidige groenvoorziening 

en het onderhoud daarvan. Op dit moment is aan het onderhoud niveau C 

gekoppeld (goedkoopste versie voor de gemeente Dinkelland). Vindt u dit voor 

een Stad als Ootmarsum onvoldoende dan moeten we samen om tafel en 

reageren richting de gemeenteraad. 

 

Repaircafé  

Ook zijn we de haalbaarheid van een repaircafé opnieuw aan het 

inventariseren. We hopen dat de inwoners die zich hier al eerder mee bezig 
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hebben gehouden contact met ons zullen opnemen om ons in raad en daad te 

ondersteunen, mee te denken. Ook hebben we hierover contact gezocht met 

Tubbergen waar dit naar volle tevredenheid al enige tijd loopt.  

 

Watertappunt 

Het plaatsen van een nieuw watertappunt is in de afrondende fase. De plek op 

het kerkplein, naast het bord van het fietsknooppunt, is vastgesteld en bij het 

ontwerp zal zoveel mogelijk gebruik gemaakt worden van dezelfde materialen 

zoals deze zichtbaar zijn in de directe omgeving. 

 

Afval 

Het wordt in de verschillende media al gemeld door de inwoners van 

Ootmarsum. Het dumpen van afval op diverse plaatsen in en om Ootmarsum. 

Een negatieve ontwikkeling die ook voor ons als Stadsberaad een doorn in het 

oog is. Denk ook aan de natuur maar ook aan Ootmarsum als trekpleister. In 

feite te gek voor woorden dat we hier woorden aan “vuil” moeten maken. Als 

Stadsberaad zijn we in gesprek met diverse mensen om samen te zoeken naar 

een passende oplossing.  

Meedenken en meepraten, graag maar dan wel via de juiste wegen en niet via 

het “roddelcircuit”. 

 

Het Stadsberaad 

We zijn begonnen met “de jeugd heeft de toekomst” en dat geldt ook voor de 

samenstelling van Het Stadsberaad. Kom langs of informeer en kom ons 

versterken. Het is jullie toekomst om voorzieningen in stand te houden en 

Ootmarsum en omgeving leefbaar te houden. 

 

Het Stadsberaad 

info@stadsberaad-ootmarsum.nl 

 

 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Het Stadsberaad Ootmarsum en omstreken       juli 2023 

                                                  De volgende stap naar samenwerking 

 

Er is vaak over gesproken, maar praktische stappen omtrent het samen 

overleggen wat we kunnen betekenen voor de inwoners, de industrie en de 
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toerist was er nog minimaal. OFO, BIZ, VVV en Het Stadsberaad  ( op verzoek 

zal ook BCO bij deze bijeenkomsten aansluiten), met  kernwethouder Benno 

Brand als voorzitter, hebben de volgende stap gezet om samenwerking te 

intensiveren en meer draagvlak te creëren. Het eerste constructieve gesprek 

heeft inmiddels plaatsgevonden.  

Het Stadsberaad opzoeken en bevragen, want daar zijn wij voor, blijft onze 

core business. Inmiddels hebben we in Frits Pals en Ton Wortelboer twee 

nieuwe leden mogen verwelkomen en wordt naar alle waarschijnlijkheid in 

september Het Stadsberaad nog verder uitgebreid. Vraag blijft staan hoe we 

jongeren onder ons kunnen stimuleren om ook zitting te nemen in Het 

Stadsberaad. Zij zijn de toekomst. 

Heeft u ook belangrijke informatie, vragen voor het Stadsberaad of wilt u een 

keer aanschuiven? We hopen dat een van onderstaande onderwerpen een 

redenen zal zijn om ons te benaderen of zelfs aan te sluiten bij de vergadering. 

De eerstvolgende vergadering staat gepland op 25-9-2023.  We zijn te bereiken 

via de mail: info@stadsberaad-ootmarsum.nl 

 

Groenvoorziening in Ootmarsum 

Jaren geleden stonden we als Ootmarsum nog te boek als één van de groenste 

stadjes van Nederland. Daar blijkt nu toch minder sprake van te zijn. Het 

onderhoud zou beter kunnen en moeten. In september zal de vakspecialist 

vanuit de gemeente aansluiten bij onze vergadering en uitleg geven over de 

bekostiging (er is sprake van een A, B of C bekostiging) en welke rol wij als 

inwoner hierin zouden kunnen spelen. Door enkele bewoners is dit per straat al 

prima opgepakt. 

 

Basisvoorzieningen. 

Tijdens het overleg, zoals in het kopje van dit artikel staat aangeven, zijn we tot 

de conclusie gekomen dat de toerist beter geïnformeerd moet worden over het 

mogelijke toiletgebruik. De VVV neemt in deze het initiatief en het principe van 

“nette toilette” zal worden gehanteerd. 

Ook het watertappunt zal verplaatst worden naar de huidige stadspomp. Alle 

noodzakelijke voorzieningen zijn hier grotendeels al aanwezig. Vanuit de 

gemeente zal men dit verder coördineren en afronden. 

 

Verkeerssituatie. 

Er bestaat nog erg veel onduidelijkheid over het huidige verkeersbeleid. Wel is 

duidelijk dat de medewerkers van “Handhaving” strenger toezicht houden op 
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het parkeren in het centrum. Ook hier zijn echter nog situaties, die vragen 

oproepen. Medio september zullen er evaluatiemomenten plaatsvinden en 

worden de uitkomsten uiteraard met de inwoners gedeeld. Ook uw stem telt 

dus hebt u vragen en of opmerkingen dan kunt u contact opnemen met Het 

Stadsberaad. 

 

Repaircafé  

Een repaircafé lijkt ons een welkome aanvulling op de reeds aanwezige 

activiteiten van welke aard dan ook. De verdere invulling zal onder andere in 

overleg met de bestuurder van de bibliotheek plaatsvinden. Het is tevens weer 

een mogelijkheid om sociale contacten uit te breiden. Bent u iemand die hier 

mogelijkheden ziet, neem dan contact met ons op. Hulp, ondersteuning is altijd 

welkom.  
 

Visie op zorg 

De gemeenten Tubbergen en Dinkelland zijn gestart met een eerste 

inventarisatie-bijeenkomst om uiteindelijk te komen tot een woonzorgvisie 

voor beide gemeentes. Vanuit Het Stadsberaad participeren wij hierin, maar 

ook hier zou het welkom zijn dat iemand met kennis van zaken ons kan 

ondersteunen. Bij het opstellen van deze visie wordt onder andere gebruik 

gemaakt van de data van de demografische gegevens en van de inbreng, 

ideeën van de bewoners zelf.   
 

 

Het Stadsberaad 

info@stadsberaad-ootmarsum.nl 

 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Schuif aan bij het Stadsberaad Ootmarsum en omstreken       juni 2023 

                                                   

Er is altijd iets te beleven in het kleurrijke stadje Ootmarsum en haar directe 

omgeving. De perfect georganiseerde avondvierdaagse heeft weer veel 

enthousiaste lopers laten genieten van de mooie omgeving; het Los Hoes 

ontplooit meer en meer activiteiten; er heeft een molenloop plaatsgevonden 

en er is zelfs een SPORRO omnisportvereniging leven in geblazen.  Ongetwijfeld 

zijn we nog iets vergeten maar bovenstaand geeft al aan dat veel zaken in 
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Ootmarsum prima zijn of worden geregeld. Zonder vrijwilligers zou dit niet of 

nauwelijks te realiseren zijn. Chapeau voor allen. 

Als Stadsberaad hebben we ook niet stil gezeten en zijn er gesprekken gevoerd 

met kernwethouder Benno Brand en vakspecialist Danielle Bonenkamp. 

Blijf het Stadsberaad opzoeken en bevragen, want daar zijn wij voor.  

Voor de gemeente blijven wij het eerste aanspreekpunt als het gaat om 

lopende zaken en of nieuwe ontwikkelingen.  

Heeft u ook belangrijke informatie, vragen voor het Stadsberaad of wilt u een 

keer aanschuiven? De eerstvolgende vergadering staat gepland op 26-6--2023 

en u bent welkom om aan te sluiten. We zijn te bereiken via de mail: 

info@stadsberaad-ootmarsum.nl 

 

Woningbouw in Ootmarsum 

Plan Brookhuis blijft onderwerp van gesprek. Ondanks eerdere gesprekken 

hierover tussen diverse partijen, waaronder het Stadsberaad, en de 

vertegenwoordigers van de gemeente Dinkelland blijken er toch nog enige 

obstakels te zijn, die uit de weg geruimd moeten worden. De bouw van de 5 

rijtjeshuizen is inmiddels opgepakt door een aannemer. Een gunstige 

ontwikkeling voor de gemeente maar in hoeverre dit ook positief zal uitpakken 

voor de aspirant-kopers blijft natuurlijk de vraag. Het bouwen van de  twee-

onder-een-kapwoningen aan de Alleeweg stuit ook op vraagtekens. De 

bouwvoorschriften, die hieraan zijn gekoppeld (o.a. goothoogte) roept vragen 

op bij de aspirant bouwers. Hierover is inmiddels een gesprek gepland met de 

mensen van de gemeente Dinkelland. In ons gesprek met zowel de 

kernwethouder als de vakspecialist hebben we aangegeven dat het bieden van 

mogelijkheden voor starters niet alleen voor Plan Brookhuis gunstig zal zijn, 

maar ook voor de leefbaarheid op vele gebieden binnen Ootmarsum. De jeugd 

heeft de toekomst. 

De komende 10 jaar mogen er in Ootmarsum rond de 120 woningen / 

appartementen worden gebouwd. Inmiddels is dit plan op papier uitgewerkt, 

waarbij de mogelijke locaties in kaart zijn gebracht. Vanuit de gemeente wil 

men niet afhankelijk zijn van projectontwikkelaars. Tevens zal nogmaals in 

kaart worden gebracht waar de behoeftes op gebied van woningbouw liggen. 

Uiteraard wordt de zorgbehoefte hier ook in meegenomen. 

 

Centraal kernraden overleg 

Hierin komt naar voren dat niet alleen Ootmarsum, maar ook alle omringende 

dorpen en steden, behorende bij de gemeente Dinkelland, met dezelfde vragen 
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zitten. Woningbouw blijft ons bezighouden, evenals de verkeersveiligheid en de 

groenvoorziening en het onderhoud hiervan op diverse plekken. Opvallend is 

dat er in Ootmarsum een grotere behoefte is aan het duurdere 

woningbouwsegment en dat er relatief veel mensen van buiten Twente in de 

Siepelstad komen wonen.  

Duurzaamheid, windtransitie en wat gebeurd er in Dinkelland kijkend naar het 

Nationaal klimaatakkoord? De stip op de horizon komt sneller nabij dan we 

zouden willen. In juni zal een afvaardiging van het Stadsberaad aansluiten bij 

een bijeenkomst aangaande het bovengenoemde landelijke doel en uiteraard 

zal men vanuit de gemeente zorgen voor een evaluatierapport. 

Het leaderproject wordt weer opgestart en voor extra informatie kan men 

vragen naar de heer Maarten Bomans. Hij is overkoepelend coördinator van 

het Leaderproject. 

 

Basisvoorzieningen 

De kernwethouder heeft toegezegd dit aspect, zoals aangegeven in de 

informatie die wij met u hebben gedeeld medio april, bespreekbaar te stellen 

met onder andere de OFO.  

Ook is men bezig om een passende invulling te vinden voor het voormalige 

mortuarium aan de Smithuisstraat. Doel is om hier een maatschappelijke 

functie aan te geven passend bij Ootmarsum. We beseffen dat dit nog erg ruim 

is, maar meer hierover zal door de gemeente via de media worden 

gecommuniceerd. 

Door gebrek aan bezorgers kan het voorkomen dat de Dinkellandvisie niet 

wordt bezorgd. Drukkerij Van Barneveld zorgt er derhalve voor dat er een groot 

aantal krantjes bij Albert Heijn komen te liggen. 

 

Het Stadsberaad 

info@stadsberaad-ootmarsum.nl 
 

 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Het Stadsberaad Ootmarsum en omstreken                    mei 2023 
                                                   

Er is altijd iets te beleven in het kleurrijke stadje Ootmarsum en haar directe 

omgeving. De perfect georganiseerde avondvierdaagse heeft weer veel 

enthousiaste lopers laten genieten van de mooie omgeving, het Los Hoes 
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ontplooit meer en meer activiteiten, er heeft een molenloop plaatsgevonden 

en er is zelfs een SPORRO omnisportvereniging leven in geblazen.  Ongetwijfeld 

zijn we nog iets vergeten maar bovenstaand geeft al aan dat veel zaken in 

Ootmarsum prima zijn of worden geregeld. Zonder vrijwilligers zou dit niet of 

nauwelijks te realiseren zijn. Chapeau voor allen. 

Als Stadsberaad hebben we ook niet stil gezeten en zijn er op de achtergrond 

gesprekken gevoerd met kernwethouder Benno Brand en vakspecialist Danielle 

Bonenkamp. 

Blijf het Stadsberaad opzoeken, bevragen want daar zijn wij voor. Voor de 

gemeente blijven wij het eerste aanspreekpunt als het gaat om lopende zaken 

en of nieuwe ontwikkelingen.  

Heeft u ook belangrijke informatie, vragen voor het Stadsberaad of wilt u een 

keer aanschuiven? De eerst volgende vergadering staat gepland op 26-6--2023 

en u bent welkom om aan te sluiten. Ook zijn we te bereiken via de mail: 

info@stadsberaad-ootmarsum.nl 
 

Woningbouw in Ootmarsum 

Plan Brookhuis blijft onderwerp van gesprek. Ondanks eerdere gesprekken 

hierover tussen diverse partijen, waaronder het Stadsberaad, en de 

vertegenwoordigers van de gemeente Dinkelland blijken er toch nog enige 

obstakels te zijn die uit de weg geruimd moeten worden. De rijtjeshuizen (5 

stuks) blijken toch moeilijker aan de man te brengen en zijn er op dit moment 

nog maar 2 verkocht. Het bouwen van de  twee-onder-een-kapwoningen aan 

de Alleeweg stuit ook op vraagtekens. De bouwvoorschriften die hieraan zijn 

gekoppeld (o.a. goothoogte) roept vragen op bij de aspirant bouwers. Hierover 

is inmiddels een gesprek gepland met de mensen van gemeente Dinkelland. In 

ons gesprek met zowel de kernwethouder als de vakspecialist hebben we 

aangegeven dat het bieden van mogelijkheden voor starters niet alleen voor 

Plan Brookhuis gunstig zal zijn maar ook voor leefbaarheid op vele gebieden 

binnen Ootmarsum. De jeugd heeft de toekomst. 

De komende 10 jaar mogen er in Ootmarsum rond de 120 woningen / 

appartementen worden gebouwd. Inmiddels is dit plan op papier uitgewerkt 

waarbij de mogelijke locaties in kaart zijn gebracht. Vanuit de gemeente wil 

men niet afhankelijk zijn van projectontwikkelaars. Tevens zal nogmaals in 

kaart worden gebracht waar de behoeftes op gebied van woningbouw liggen. 

Uiteraard wordt zorgbehoefte hier ook in meegenomen. 
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Centraal kernraden overleg. 

Hierin komt naar voren dat niet alleen Ootmarsum maar ook alle omringende 

dorpen en steden behorende bij de gemeente Dinkelland met dezelfde vragen 

zitten. Woningbouw blijft ons bezighouden evenals de verkeersveiligheid en de 

groenvoorziening en het onderhoud hiervan op diverse plekken. Opvallend is 

dat er in Ootmarsum een grotere behoefte is aan het duurdere 

woningbouwsegment en dat er relatief veel mensen van buiten Twente komen 

wonen.  

Duurzaamheid, windtransitie en wat gebeurd er in Dinkelland kijkend naar het 

Nationaal klimaatakkoord? De stip op de horizon komt sneller nabij dan we 

zouden willen. In juni zal een afvaardiging van het Stadsberaad aansluiten bij 

bijeenkomst aangaande het bovengenoemde landelijke doel en uiteraard zal 

men vanuit de gemeente zorgen voor een evaluatierapport. 

Het leaderproject wordt weer opgestart en voor extra informatie kan men 

vragen naar dhr Maarten Bomans. Hij is overkoepelend coördinator van het 

Leaderproject. 

 

Basisvoorzieningen 

De kernwethouder heeft toegezegd dit aspect, zoals aangegeven in de 

informatie die wij met u hebben gedeeld medio april, bespreekbaar te stellen 

met onder andere de OFO.  

Ook is men bezig om een passende invulling te vinden voor het voormalige 

mortuarium aan de Smithuisstraat. Doel is om hier een maatschappelijke 

functie aan te geven passend bij Ootmarsum. We beseffen dat dit nog erg ruim 

is maar meer hierover zal door de gemeente via de media worden 

gecommuniceerd. 

Door gebrek aan bezorgers kan het voorkomen dat de Dinkellandvisie niet 

wordt bezorgd. Drukkerij Van Barneveld zorgt er derhalve voor dat er een groot 

aantal krantjes bij AH komen te liggen. 

 

Het Stadsberaad. 

info@stadsberaad-ootmarsum.nl 
 

 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
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Het Stadsberaad Ootmarsum en omstreken                maart 2023 
                                                   

Ootmarsum, het stadje dat zo enig en anders is.  Deze slogan zegt in feite alles 

over Ootmarsum. Echter wij zien het als een van de taken van het Stadsberaad 

deze slogan eer aan te doen en blijvend te zorgen voor verbetering, aanpassing 

daar waar het noodzakelijk is. Dit kan alleen door dit samen met jullie als 

inwoners en belanghebbenden op te pakken. De afgelopen keer hebben we 

overleg gehad met Jos van Olffen en Babette Aubri. Laatst genoemde zal zich 

als nieuwe buur(t)vrouw in dit schrijven kort aan u voorstellen. Daarnaast zijn 

wij ook verheugd dat we binnen korte tijd het Stadsberaad met twee personen 

kunnen uitbreiden. 

Heeft u ook belangrijke informatie, vragen voor het Stadsberaad of wilt u een 

keer aanschuiven? De eerst volgende vergadering staat gepland op 24-4-2023 

en u bent welkom om aan te sluiten. Ook zijn we te bereiken via de mail: 

info@stadsberaad-ootmarsum.nl 

 

Buur(t)vrouw Babette Aubri 

Sinds 1 februari ben ik buur(t)vrouw van Ootmarsum. Als buur(t)vrouw van 

Ootmarsum fungeer ik als verbinder tussen Ootmarsum en de gemeente. Dit is 

dan ook mijn algemene rol binnen het stadsberaad. Als verbinder kan ik 

bijvoorbeeld het stadsberaad in contact brengen met de vakspecialist binnen 

de gemeente. Ik ben zelf geen inhoudsdeskundige, maar ik zorg ervoor dat 

vragen/verzoeken bij de juiste vakspecialist terecht komen en omgekeerd. Ik 

weet in grote lijnen wat er speelt en heb daarmee een helicopterview. Ik ben 

dan ook regelmatig aanwezig bij de vergadering van het stadsberaad. 

Daarnaast heb ik regelmatig een afstemmingsmomentje met de 

kernwethouder waarin we de dingen bespreken die op dat moment spelen in 

Ootmarsum. Tot slot kan je mij ook tegenkomen op evenementen of sociale 

activiteiten binnen Ootmarsum.  

Ik vind het belangrijk om goed op de hoogte te zijn van wat er speelt binnen 

Ootmarsum en om een vertrouwensband op te bouwen met de inwoners. Ik 

hoop op deze manier een mooie bijdrage te leveren aan een daadkrachtige 

samenwerking tussen Ootmarsum en de gemeente.  
 

Samenwerking met diverse instanties uit Ootmarsum. 

Mede naar aanleiding van de plannen die al gerealiseerd zijn en hetgeen nog 

gerealiseerd moet worden zijn wij ons er terdege van bewust dat 

samenwerking kan zorgen voor een betere communicatie en een breder 
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draagvlak, daar waar dat noodzakelijk is. Als Stadsberaad zullen wij contact 

opnemen met belanghebbenden en vertegenwoordigers en deze incidenteel 

ook te laten aan sluiten bij onze vergaderingen. Dit geldt ook voor 

vakspecialisten vanuit de gemeente Dinkelland. 

 

Basisvoorzieningen 

We prijzen ons gelukkig dat enkele middenstanders bereid zijn de toeristen 

gebruik te laten maken van de aanwezige toiletten. Wat we echter ook te 

horen krijgen is, dat deze voorzieningen nog minimaal zijn. Zeker kijkend naar 

de groei van het aantal toeristen dat ons stadje jaarlijks bezoekt. Derhalve zijn 

de eerste gesprekken gevoerd met de gemeente over uitbreiding van deze 

openbare basisvoorzieningen en in het verdere verloop hiervan zullen wij als 

Stadsberaad zeker ook de middenstand en hun vertegenwoordigers bevragen 

over hun bevindingen en ideeën. Hierbij kan ook gedacht worden van het 

verplaatsen van het drinkwatertappunt, oplaadplekken voor fietsen en of 

auto’s.  

 

Starters – en seniorenwoningen 

Dit blijft een hot item en derhalve zal er in mei een gesprek plaatsvinden met 

vakspecialisten. De vergadering in mei zal grotendeels besteed worden aan 

gesprekken met deze specialisten over woningbouw (ruimtelijke ordening) 

maar ook  over groenvoorziening. De aanpassingen, qua verkeersbeleid worden 

ook geëvalueerd. Uiteraard graag vooraf uw inbreng zodat dit tijdens de 

gesprekken ook meegenomen kan worden. Ook willen we u er op wijzen dat 

deze vergaderingen nog steeds openbaar zijn dus aansluiten is altijd aan te 

bevelen (wel graag vooraf aanmelden) 

 

Het Stadsberaad. 
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--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

 

Het Stadsberaad Ootmarsum en omstreken                   Januari 2023  

                                                 

Binnen het Stadsberaad zijn in januari de volgende onderwerpen aan de orde 

geweest, die hieronder zijn te lezen. Wat de redenen ook mogen zijn en 
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ondanks herhaaldelijke oproepen blijft het opvallend dat we niet of nauwelijks 

gevoed worden met informatie en/of vraagstellingen vanuit Ootmarsum en 

omgeving. Heeft u ook belangrijke informatie voor het Stadsberaad of wilt u 

een keer aanschuiven? Zij zijn te bereiken via de mail: info@stadsberaad-

ootmarsum.nl 

 

Kennismaking wijkagent 

“Begin januari 2023 hebben we als Stadsberaad weer bij elkaar gezeten. 

Belangrijkste punt was de kennismaking met onze nieuwe wijkagent, Hasan 

Kesici. 

Doel is om elkaar te ondersteunen, van informatie te voorzien zonder op 

elkaars stoel te gaan zitten. Met als uiteindelijke doel om er samen voor de 

inwoners (en bezoekers) van Ootmarsum en omstreken te zijn en te zorgen 

voor duidelijkheid. Feedback in deze is voor dhr Kesici en collega’s essentieel 

om doelgericht te kunnen functioneren. De stap naar één van beiden is 

laagdrempelig. Gezien het grote voedingsgebied van de wijkagent is het niet 

haalbaar om direct en snel te kunnen reageren op meldingen. Wel wordt alles 

geïnventariseerd  en vastgelegd en gebeurd het zeker dat naar aanleiding 

hiervan (on)opvallend wordt gepatrouilleerd. ‘Geef dus door wat je hoort en of 

ziet’. 
 

Duidelijk verkeersbeleid 

Ook voor dhr. Kesici is het gehele verkeersbeleid, met name in de binnenstad, 

nog niet geheel duidelijk. Hij verwijst naar borden (in samenhang met 

onderborden), die het alleen maar onduidelijker maken. Als wijkagent zal hij 

zich hierin zeker gaan verdiepen.  

Dit laatste aspect sluit naadloos aan bij hetgeen zich naast het Stadsberaad, 

vooral de OFO bezig heeft gehouden. Deze laatste heeft inmiddels in overleg 

met de gemeente de afspraken met alle direct betrokkenen op papier gezet. 

We hopen dat er spoedig sprake zal zijn van een duidelijk verkeersbeleid en dat 

dit ook goed nageleefd zal worden. 

 

Bibliotheek in de Emter 

Zoals u reeds heeft kunnen zien is er een start gemaakt met de aanpassing van 

De Emter om de bibliotheek in de toekomst een goede huisvesting te 

garanderen. Uiteraard zullen wij als Stadsberaad de ontwikkelingen 

nauwlettend volgen. Ook kijkend naar de parkeermogelijkheden voor zowel 

auto als fiets 



 

Starters – en seniorenwoningen in Plan Brookhuis 

Ook is er contact geweest met de heer Steggink over het bouwrijp maken van 

het laatste deel van Plan Brookhuis. Er is sprake van interpretatieverschil over 

de accurate afhandeling en de uiteindelijke invulling van het plan. Als 

Stadsberaad blijven we ons hard maken voor de afspraken die hierover zijn 

gemaakt en dat is de realisatie van starters- en seniorenwoningen. 
 

Buurtvrouw of buurtman 

We hopen in de nabije toekomst weer een gedreven buurtvrouw /buurtman als 

aanspreekpunt naar de gemeente te hebben. Op dit moment neemt de heer 

Van Olffen de taak tot volle tevredenheid waar. 

 

Het Stadsberaad. 
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